

2013-04-01 Hovedstyrets etter-påske-møtet-vårt

{{>toc}}

Møtetidspunkt: 12-13

Sted: Skype

Servering: Lag deres egen servering

Referering: Tri

Vinstraff: Christian og David

Tilstede: Hanne, Tri, Vilde, Linn, Magnus, Martin

391 Statuser

arrKom

- Vi har nok påmeldte til studenterhytta. Da blir det kos :-)
- Lazertag var veldig bra, slik som sist.
- I år, som tidligere år blir det nok en gang 17. mai middag! Vi har hele 100 plasser reservert på Graffi midtbyen. Her blir det god mat, og drikke etter ønske. Betaling vil selvsagt skje på forhånd slik at vi slipper å måtte drive "innkreving" ETTER middagen.
- Risikoanalyse - noe vi må ta med videre til neste år. Fikk generelt god mottakelse, men der fantes litt blandet følelse for hvor mye ressurser som skulle legges i dette.
- Immball 2013 er en relaitet. Ingen stor overraskelse for massen dette. Vi står mellom Britannia Hall og Frimurerlogen, og ser på 14. september som en god kandidat!

bedKom

- Sammen med Hovedsamarbeidspartner har vi snakket lett om å ha aktiviteter sammen under den kommende fadderperioden. Hvor spennende blir det ikke med egen HSP post under teambuildinga?! :-)

fagKom

- Lightningtalks er rett rundt hjørnet, og vi må få lynfart i blestingen! Vi har gått litt mer i detaljer på det praktiske, og sett på muligheter for å låne prosjektor og lerret. Dette holdes da den 11. april
- De kommende kursene er da som følger
 - Itera 8.april - vi venter på mer informasjon - update: informasjon er kommet!
 - Deloitte - 15. april
 - Knowit - 17. april

eksKom

- Har hatt en fin ferie, men har sett på muligheter for et større arrangement som kan arrangeres i forkant av eksursjon.

proKom

- Den populære årboken ligger ganske bra an - vi jobber videre på den etter påsken
- Videoen ser ut til å bli ferdig i løpet av uken etter påsken - Hanne (og Tri) stiller opp med en stor kanalpakke for blesting!

Hanne

- Vi ønsker ikke foreslå fjering av studlan fra vedtektene, men endrer til Casual Gaming - viktig punkt at Online arrangerer et slikt arrangement for informatikkstudentene.
- Sender ut en mail med doodle til de som skal være med på arbeidsgruppen til SRS-systemet
- Har et prosjekt fra en tidligere informatikkstudent, men nå NTNU IT. Dette går mer ut på analyse og planlegging. Hanne har invitert vedkommende (**Jørgen**) på neste møte slik at vedkommende kan slippe løs tankene sine.
- Innkalling til generalforsamling er blitt sendt ut to ganger fordi IDI-listene ikke inneholder alle aktive studenter per nå. IDI sine lister går kun på offisielle årskull, og som alle andre normer så har det seg slik at vi liker å bryte med dem. Vi har en del studenter utenfor disse listene, og de har dermed fått innkalling via Onlnies egen infokanal <- det er her dupliseringen har skjedd :-)
- Valgkom: vi ønsker å invitere valgKom til et senere møte for å høre hvordan staa er, og utveksle litt tanker.

392 Eventuelt

- KOMPILERINGEN: vi ser på muligheten til bedre planlegging, og få outsourcet utførelsen noe mer enn tidligere. Tidligere har det vært veldig knapt med tid når all informasjon kom dagen før. Her kan kanskje velKom være behjelpelig? :-)
- Sette flere spilleregler for kompileringen slik at det ikke glir ut som i fjor. Det var veldig gøy for noen, og litt kjipt for andre.